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Hilversum, 14 april 2020

Betreft: Zienswijze ontwerp-besluit Hogere grenswaarden Stationsgebied.

Geachte Raad,

Als bewoner van een appartement aan het Langgewenst te Hilversum ontving ik het bericht
dat het college van zins is hogere waarden als bedoeld in de Wet geluidshinder vast te
stellen.

Mijn zienswijze hieromtrent maak ik u via deze weg bekend.

De woningen aan het Langgewenst hebben allemaal balkons, waaronder mijn woning op de
tweede verdieping van het appartementen complex. De balkons zijn ten tijde van de bouw
van het complex in 1992 gebouwd, omdat het Langgewenst een verkeersluwe straat was
waar weinig verkeer reed. Aan de gehele Naarderstaat kant zijn om die reden geen balkons
gebouwd, omdat aan de Naarderstraat de verkeersdruk hoger ligt, waardoor in die tijd 
bewuste keuzes zijn gemaakt.

Sinds de bouw van het appa tementen complex aan het Langgewenst is het gemotoriseerde
verkeer dat van en naar het centrum gaat via het Langgewenst fors toegenomen. Sinds de
gemeente de grote spoorbomen bij het NS station heeft afgesloten en andere wijken en

straten verkeersluw heeft gemaakt, is de drukte aan het Langgewenst als gevolg hiervan
toegenomen. Hierdoor is de geluidshinder aan het Langgewenst alsmaar groter geworden en
komt al een lange tijd boven de toegestane norm uit. Files voor de deur van auto's, bussen, 
motoren en brommers zijn hierdoor geen uitzondering meer. Dit uiteraard naast de enorme
toename van treinverkeer op het traject tussen Hilversum en Schiphol/Amsterdam en
activiteiten die op het markt plaatsvinden zoals de Hilversumse kermis, Hilversum city run, 
Mout, Café Bravours en de diverse muziekfestiviteiten. Dit heeft er toe geleid dat ik
regelmatig mijn deuren van mijn balkon moet sluiten vanwege de hoeveelheid geluid van 
buiten, laat staan dat ik tijdens deze festiviteiten op mijn balkon kan zitten. Het heeft ertoe
geleid dat wonen aan het Langgewenst steeds onaangenamer wordt en aan elk
gemeenteplan onderschikt lijkt te worden.

Het bericht van de gemeente dat men nu de bestaande grenswaarden aan het Langgewenst
wil gaan verhogen om hun plannen voor het Stationsgebied rond te krijgen betekent dat het
Langgewenst opnieuw gedupeerd wordt en weer zwaarder belast zal worden met verkeer en

dus geluid.

De norm is nu 43 decibel en zal ruim boven de 64 decibel uitkomen. Een stijging van 3

decibel betekent een verhoging van 100%, dus de overlast zal met ruim 700% toenemen. Ik
vind dit onacceptabel.



De nu gedane metingen geven aan dat de huidige geluidsnormen al ruim worden 
overschreden, maar in plaats van daar maatregelen op te nemen wil B&W de norm 
aanpassen zodat straks nog meer verkeer via het Langgewenst geloosd kan worden. Het
aantal te verwachten decibels wordt in het toegezonden rapport gemeten voor binnen in
het huis, hetgeen betekent dat wij bij akkoord van hogere grenswaarden bijna de dubbele
hoeveelheid geluid moeten gaan verdragen.

Het genieten op de balkons als ons enige stukje buiten, waarvan wij allemaal graag en veel
gebruik van maken is nu al niet altijd aangenaam, maar bij de voorgestelde verhoging van 
het aantal decibels wordt straks onmogelijk. De metingen nemen deze verblijfsruimten niet
mee.

Helemaal nu, ten tijde van de Corona maatregelen om zoveel mogelijk thuis te blijven, kan ik
mij niet voorstellen hoe ik in de toekomst nog van mijn balkon zou kunnen genieten.

Naast het geluid is de hoeveelheid stikstof en fijnstof op de balkons nu al enorm. Nu al kan ik
elke week mijn balkon schoonmaken, vanwege de hoeveelheid fijnstof wat op mijn balkon 
ligt en zal naar verwachting dan ook toenemen. Het verhogen van de grenswaarden geluid 
voor het Langgewenst is voor mij onaanvaardbaar en niet acceptabel.

Op grond van het bovenstaande, verzoek ik het college dringend het ontwerp besluit 
Hogere grenswaarden NIET goed te keuren.

De procedure zal ik nauwlettend blijven volgen en eventueel in beroep gaan bij de Raad van 
State.

Met vriendelijke groet,

Langgewenst 87


